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Abstract (en)
Use of a dinitromethane salt as an additive to a pyrotechnic active mass to increase the intensity of radiation resulting from the combustion and to
increase a ratio of the intensity of emitted radiation during the burning of the active mass in the wavelength of 3.7-5.1 mu m to the intensity of an
emitted radiation during the burning of the active mass in the wavelength of 1.9-2.3 mu m, is claimed, where a cation of the dinitromethane salt is at
least the elements nitrogen and hydrogen comprehensive base.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft die Verwendung eines Dinitromethansalzes als Zusatzstoff zu einer pyrotechnischen Wirkmasse zur Steigerung der Intensität
einer bei deren Abbrand entstehenden Strahlung und zur Erhöhung eines Verhältnisses der Intensität einer beim Abbrand der Wirkmasse
emittierten Strahlung im Wellenlängenbereich von 3,7 bis 5,1 µm zu der Intensität einer beim Abbrand der Wirkmasse emittierten Strahlung im
Wellenlängenbereich von 1,9 bis 2,3 µm, wobei ein Kation des Dinitromethansalzes eine mindestens die Elemente Stickstoff und Wasserstoff
umfassende Base ist.
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